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Zpráva o činnosti komise Jarošov za I. čtvrtletí 2018 

 
I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů     

    V I. čtvrtletí 2018 se uskutečnily 3 zasedání komise.  
 
Člen komise/výboru 

11. 1.  
2018  

15. 2.  
2018 

15. 3. 
2018 

Přítomen 
celkem 

Nepřítomen 
omluven 

Nepřítomen 
neomluven 

Jan Zapletal   A A A 3 0 0 

Dagmar Vlčková   A A A 3 0 0 

Věra Nálepová   A A A 3 0 0 

PhDr. Rostislav Prchlík   A O A 2 1 0 

Jiří Kolaja   A A A 3 0 0 

Dušan Jakšík   A O A 2 1 0 

Ing. Jiří Plášek   A A O 2 1 0 

Bohdana Jančíková   A 
A A 3 0 0 

Jan Vydlák   O 
O A 1 2 0 

Věra Mikulková   A  A  A 3 0 0 

A – přítomen 
O -  nepřítomen - omluven 
N – nepřítomen – neomluven 
 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí  

 
A) Přehled přijatých usnesení: 
Nebyla přijata 
 
B) Přehled projednaných záležitostí bez usnesení: 
          
04/02/2017/MK JA 
Požadavek na vypracování projektové dokumentace pro vybudování nových chodníků 
v lokalitě od kostela – směr pivovar  
SMM -  v řešení  
 
03/09/2017/MK JA 
Žádost o prověření možnosti přemístění popelnic u hasičské zbrojnice k zastávce u pivovaru 
– SMM v řešení  
 
 02/10/2017/MK JA 
 Návrh na opravu, nebo možná i výměnu stávajících vývěsek využívaných MK Jarošov   
 v lokalitě Na  Loukách a u zastávky u pivovaru (špatně otvíratelné, přes sklo málo čitelné).  
 SMM - v řešení 
 

01/11/2017/MK JA 
Občané sídliště Louky si stěžují na problémy s osvětlením. Dost často se stává, že světla se 
pozdě rozsvěcují. 
SMM - v řešení 
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03/10/2017/MK JA 
Návrh na opravu chodníků na sídlišti Louky u BD č. p. 431 – 472 a spojovací chodník - přes 
potok ke komunikaci Na Markově p. č. 855/1. 
SMM – v řešení 
 
01/01/2018/MK JA 
Řešení neutěšeného stavu zdi areálu pivovaru /podél komunikace Nová Cesta/. 
SŽP v řešení 
 
02/01/2018/MK JA 

Z důvodu zvýšené bezpečnosti a výjezdu u ZŠ požadavek na pořízení  ledkové osvětlení na 
stávající sloup /který je ve správě TJ Slavoj/. OŠI a SMM v řešení 
 
03/01/2018/MK JA 
Z důvodu probíhající nové výstavby /ul. U Hrádku/ návrh zvážit zřízení další zastávky MHD 
/např. na křižovatce Markov - ul. Za Humny/ tak, aby bylo MHD přístupné i občanům z 
nejvzdálenějších domů. SMM  v řešení 

 
01/02/2018/MK JA 
Celá trasa autobusové linky MHD přes sídliště a ul. Markov – všechny vpustě a kanály v 
hrozném stavu (až nebezpečném). Oprava nutná. SMM v řešení 
 

III. Způsob splnění úkolů uložených RM/ZM s konkrétním návrhem opatření     

Nebyly uloženy žádné úkoly 
 

IV. Doporučení a návrhy komise 

Komise neměla žádné doporučení a návrhy. 
 

V. Plán práce na II. čtvrtletí 2018 

 
19. 4. 2018   -  v 18:00 hodin – hasičská zbrojnice 
17. 5. 2018   -  v 18:00 hodin – hasičská zbrojnice 
21. 6. 2018   -  v 18:00 hodin – hasičská zbrojnice 

 

 

V Uh. Hradišti 12. 4. 2018 

 

 
Zpracovala: Věra Mikulková, tajemnice MK Jarošov 

 

 
 
Jan Zapletal 
předseda MK Jarošov 
 
 
 


